
LUCIJA TOPOLOVEC:  

- Poštovani Predsjedniče Gradske skupštine, poštovani Gradonačelniče, zamjenice i 

zamjeniče, poštovani kolege i kolegice zastupnici,  

pa evo moja prva opaska je zapravo da mislim kako gradonačelnik malo zaboravlja na 

mlade ali vjerujem da će to popraviti. I kao najmlađa zastupnica osjećam se dužnom štiti i 

zalagati se upravo za interese naše, tj. nas mladih.  

Tako je moje prvo pitanje upućeno vama Gradonačelniče u vezi s centrima za mlade. U 

svom programu ste naveli kako ćete pokrenuti nekoliko centara za mlade na više lokacija u gradu 

Zagrebu pa očito ste svjesni važnosti tih centara jer oni su mjesto gdje mladi se okupljaju, gdje 

mladi izvode svoje aktivnosti i neophodni su u gradu Zagrebu. Mene s toga zanima kada će 

mladi doći na red i kada će dobit svoje centre za mlade?  

Ne moram vam ni spominjat koliko nam se udruga javljalo dok sam bila predsjednica Savjeta 

mladih s problemom prostorija. To mislim da bi bilo adekvatno mjesto upravo i za njih. Grad 

Samobor npr. tako ima odlično rješenje i jedan centar za mlade pa ako niste bili možemo ići 

zajedno ga pogledati, a do tad nekako moj prijedlog za Grad Zagreb je da možda iskoristimo 

neke atraktivne lokacije za takve centre pa da iskoristimo možda neki od paviljona neiskorištenih 

na Velesajmu ili možda čak i kino Europa koje je propada.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupnice. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav 

Tomašević. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- O.K. ovo vam je prvi dan kao zastupnici a do sad smo komunicirali isključivo jer ste bili 

u funkciji predsjednice Savjeta mladih pa ću prešutjet ovaj zadnji dio oko kina Eurpa jer ovdje 

ste ispred stranke koja je upravljala ovim Gradom pa onda i problemom kina Europa i znate kako 

je do toga došlo i zašto toliko dugo traju radovi i nije pitanje za ovu vlast. Ali fokusirat ću se na 

ovo pitanje koje ste rekli.  

Što se tiče prostora za centre mladih radimo i na tome na dva načina. Znači jedno je, što 

se tiče prostora za udruge mladih ja se slažem ono što smo zatekli je vrlo netransparentan i čudan 

sustav u najmanju ruku dodjeljivanja poslovnih prostora u vlasništvu Grada Zagreba udrugama 

građana. I slažem se da su tu udruge mladih ja bi rek'o čak i zakinute. I revizija zapravo najma 

poslovnih prostora, što će onda uključiti i reviziju najma političkim strankama jer mislim da 

itekako političke stranke u ovom gradu koriste previše poslovnih prostora koji su u vlasništvu 

Grada a posebice isto tako i na pozicije koje sada imaju u Hrvatskom saboru ili u Gradskoj 

skupštini. Znači tu će isto doć do revizije da političke stranke izgube neke prostore u vlasništvu 

Grada. Znači naša stranka, znači moja stranka iz koje sam ja nema, ne koristi prostor u vlasništvu 

Grada Zagreba po subvencioniranom najmu za razliku svih ovdje ovih stranaka na ovoj strani.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Most ne? O.K. onda evo ispričavam se. Samo Most ne.  

Znači tu će isto doći do revizije kako bi se više prostora oslobodilo za udruge građana a 

ono što isto tako mogu najaviti jesu prostori mjesnih odbora, znači mjesne zajednice ajmo to tako 

nazvat, mjesne samouprave gdje idemo prema zaključku da se oni što više otvore i da se daju za 

aktivnosti mladih jer mislimo da su potpuno neiskorišteni prostori za samu mjesnu zajednicu a 

onda u tome smislu i za lokalnu zajednicu i za mlade i idemo  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  



prema reviziji tog Zaključka isto.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniče.  

Imamo zahtjev za dodatnim pojašnjenjem. Zastupnica Topolovec izvolite.  

 

LUCIJA TOPOLOVEC:  

- Dakle koliko sam shvatila centri za mlade neće tako skoro kao centri za mlade nego 

ćemo samo mjesne odbore još više trpati s udrugama umjesto da udruge onda za mlade dobiju 

svoj centar za mlade jer koliko imam informaciju mjesni odbori su puni termina udruga i stranke 

zapravo teško dobivaju svoje termine tako da…  

 

……(Žamor)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Želi li Gradonačelnik dodatno pojasniti? Želi.  

Samo da kažem da sljedeći zastupnik je Renato Petek koji će postaviti pitanje pa se 

molim vas pripremite.  

Gradonačelniče izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači prema Izvješću o upravljanju imovinom koje je sastavljeno… Zastupnica gdje je, 

ne vidim? A tamo ste.  

Prema, prema Izvješću o upravljanju imovinom koje je sastavila bivša gradska vlast, 

znači stranke "Milan Bandić 365" je popunjenost i iskorištenost prostora mjesnih odbora 20%. 

20%! A i najviše je iskorištenost tih termina u prostorima mjesnih odbora ne od udruga nego od 

političkih stranaka. A i dobar dio tih termina od političkih stranaka stranke uopće niti ne koriste 

ali imaju svoje rezervirane termine i tako ti prostori zjape prazni. Tako da naravno da nam je u 

interesu da prije svega iskoristimo ono što je gradska imovina, da se što više koristi. To ne znači 

da je to rješenje za centar za mlade. Bavio sam se Centrom za nezavisnu kulturu i mlade još prije 

petnaest godina. Tražili smo da jedna zgrada industrijske baštine ide u tom smjeru. Centar je na 

kraju osnovan, ima svoje neke prostore. Tu će isto tako biti nekih projekata europskih itd. i 

izmjena i u tom smislu. Znači svjestan sam da udruga mladih nije isto kao centar za mlade i radit 

ćemo isto tako i na tome.  

Ali definitivno će doći do revizije korištenja od strane političkih stranka poslovnih prostora i 

drugih poslovnih subjekata. Definitivno da se uvede reda i u korištenje poslovnih prostora i od 

strane udruga i definitivno da se bolje iskoriste prostori mjesnih odbora jer su sada potpuno 

podiskorišteni, po službenom izvješću koje je ova bivša gradska vlast izradila i bivša Gradska 

skupština usvojila.  

 


